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Aanleiding  

Op 5 september ’23 heeft GS de Natura 2000-beheerplannen vastgesteld voor vier Natura 2000-
gebieden in Laag-Holland. Deze plannen gelden voor de periode 2023-2029. Voor deze gebieden 
heeft de provincie eerder Natuurdoelanalyses (NDA’s) opgesteld. In deze analyses moet zijn 
aangegeven wat de actuele natuurkwaliteit is, welke knelpunten (‘drukfactoren’) er zijn en hoe de 
natuurdoelen voor dat gebied kunnen worden behaald. Voor twee van deze NDA’s heeft de 
Ecologische Autoriteit (EA) inmiddels een advies uitgebracht.1 Het gaat om het gebied Eilandspolder 
en het gebied ‘Wormer- en Jisperveld en Kalverpolder’. Deze adviezen zijn behoorlijk kritisch.  

Wij vinden natuur belangrijk. En vinden dat de adviezen van de Ecologische Autoriteit serieus moeten 
worden opgevolgd en geborgd. Tegelijkertijd hebben wij het vermoeden dat de conclusies uit de 
NDA’s en de adviezen van de Ecologische Autoriteit onvoldoende zijn opgenomen in de recent door 
GS vastgestelde nieuwe Natura 2000-beheerplannen. GS schuift deze vooral door naar het PPLG-
spoor, zie de Memorie van antwoord en de brief aan PS: “Het kan zijn dat de NDA’s of de adviezen va 
de Ecologische Autoriteit over de NDA’s uitwijzen dat er in aanvulling op de bestaande 
beheerplannen aanvullende natuurherstelmaatregelen in en rondom de gebieden nodig zijn. Over 
deze nadere uitwerkingen informeren we u middels het PPLG-spoor.” Terwijl in veel gevallen 
duidelijk is welke maatregelen nodig zijn, waaronder ook maatregelen in de randzone van de 
gebieden. Dit kan nu al in de plannen worden opgenomen, zodat niet weer zes jaar natuur 
verstorende activiteiten in de gebieden zijn toegestaan.   
 

Het behandeldoel  
 
We zouden van de andere fracties graag in ieder geval willen horen: 
 
1. Hoe zien andere fracties deze opnieuw vooruitschuivende werkwijze van GS?  

 

We zouden graag van GS horen: 

2. Kan GS aangeven hoe zij de conclusies uit de NDA’s en de adviezen van de Ecologische Autoriteit 
heeft meegenomen in de vier nieuwe Natura 2000-beheerplannen?  

 
1 Adviezen - Ecologische Autoriteit 

https://www.ecologischeautoriteit.nl/adviezen?regio=noord-holland&it=fp

